
RADA MIEJSKA
W MOSE

Protokót nr 25/12
z posiedzenia Komisji Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa

Rady Miejskiej w Mosinie,
które odbyło się w dniu 9 października 2012 r., w Sali Radnego Urzędu Miejskiego

w Mosinie, p1. 20 Października 1.

Posiedzenie otworzył o godz. 15.15 Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego
i Bezpieczeństwa Ryszard Rybicki. W obradach udział wzięli członkowie wyżej wymienionej
komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie, a także goście według załączonej listy obecności.

PRZEBIEG POSIEDZENIA:
Prowadzący obrady Ryszard Rybicki przedstawił wniosek Sebastiana Jankowskiego z dnia
24 września br., o dodatkowy przystanek dla autobusu szkolnego w Drużynie, którego
kserokopia, wraz z pismem Burmistrza Gminy Mosina w tej sprawie, stanowi załącznik
niniejszego protokołu.
Marek Tomczak z Zakładu Usług Komunalnych udzielił wyjaśnień w powyższej sprawie.
Komisja Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa przyjęła w powyższej sprawie jednogłośnie,
czyli 5 głosami „za” wniosek.
Prezes „Zakładu Usług Komunalnych w Mosinie” Sp. z o.o. Andrząj Strażyński wraz
z Mariuszem Olejniczakiem z wyżej wymienionego zakładu, przedstawili szczegóły
dotyczące przygotowania stanu przygotowań do zimowego utrzymania dróg, według
materiału, który stanowi załącznik niniejszego protokołu. Odpowiedzieli przy tym na pytania
zgłoszone przez członków wyżej wymienionej komisji stałej, dotyczące m.in.: zimowego
utrzymania przystanków autobusowych, zakresu profilowania dróg, zarośniętych poboczy
ul. Strzeleckiej.
Prezes „Zakładu Usług Komunalnych w Mosinie” Sp. z o.o. Andrzej Strażyński
poinformował o problemie związanym z nieuregulowaną własnością nieruchomości, na której
posadowiony jest zakład.
Prowadzący obrady Ryszard Rybicki zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie przyczyny braku
obowiązującego regulaminu utrzymania porządku i czystości na terenie gminy Mosina.
Komisja Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa przeprowadził dyskusję, w trakcie której
wyjaśnień udzielił zastępca burmistrza Waldemar Krzyżanowski. Poinformował także,
iź nowy kierownik Referatu Ochrony Srodowiska i Rolnictwa otrzymał już polecenie
zbadania sprawy i po rozpoznaniu sytuacji, przekaże komisji na ten temat informację.

WNIOSEK PRZYJĘTY PRZEZ KOMISJĘ PORZĄDKU PUBLICZNEGO
I BEZPIECZEŃSTWA:

Komisja wnioskuje, aby zwrócić się do właściciela gruntu leżącego w pobliżu ul. Cichej
i Piaskowej w Drużynie, celem wyodrębnienia i wydzielenia zatoczki autobusowej.

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 16.40.

prot k owała przewdniczył

Joanna No aczyk Ryybicki


